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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 22. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane  27. studenoga u  Maloj koncertnoj  
dvorani  Spomen doma  u Pazinu 
 
 Sjednicu je otvorio  u  17,03 sati ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
županije  (IDS-SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
 Pozdravlja sve prisutne  kolege vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije. 
 Pozdravlja : 
 -     Gospodina župana, 

- Zamjenike župana , 
- članove Poglavarstva, 
- resorne pročelnike  županijskih  ureda, 
- predstavnike javnih medija i sve ostale prisutne. 
U nastavku  obratio  se  vijećnicima  slijedećim riječima :  
 
«Kolegice i kolege  vijećnici, dame i gospodo, dozvolite mi  da se  za nekoliko 

trenutaka, u svojim  mislima prisjetimo kolege Borisa Vareško, našeg dragog kolege, 
poštovanog  vijećnika, koji nas je napustio od posljednje sjednice Županijske skupštine. Eto, 
ostalo je prazno  još jedno mjesto u našim klupama. U  54. godina života napustio nas je naš 
cijenjeni kolega  vijećnik Boris Vareško.  

Ova  Skupština, kao  najviše predstavničko tijelo svih građane Istre, siromašnija je za 
još, nakon smrti pokojnoga  Antona Turčinovića, jedno veliko ljudsko srce, siromašnija  za 
jednog izuzetnog člana ove  Skupštine.  

Hrvatska  narodna stranka ostala je bez jednog svog istaknutog člana, a Klub 
vijećnika u ovoj Skupštini  HNS-a, HSLS-a i Zelenih, također za jednog istaknutog   člana 
svog kluba.  

Svi zajedno  izgubili  smo puno preranim odlaskom našeg  dragog kolege vijećnika, a  
eto igrom  slučaja, mog izuzetnog prijatelja, susjeda, tamo smo iz susjednih  sela jedan i 
drugi, nisam mogao biti na sprovodu, ali  je bilo dosta vas prisutnih i  govore ljudi da su 
Proštinske ceste, od  mjesta  gdje je  živio i gdje se rodio, od sela Pavičini do  svog 
posljednjeg počivališta na groblju u Mutvoranu, bile  zakrčene vozilima i ljudima koji su se 
došli  pokloniti sjeni našeg  cijenjenog kolege. 

U ime  svih vas vijećnika i svoje osobno još jedno izražavam sućut, ponajprije obitelji 
preminulog  prijatelja Borisa Vareška, a zatim i  HNS, i Klubu vijećnika HSLS-a HNS-a i 
Zelenih, koji su ostali  bez kolege Borisa Vareška.  

Pozivam vas da svi zajedno minutom šutnje  odamo posljednju počast preminulom  
kolegi. 

/Svi prisutni u dvorani ustaju/. 
Neka mu je vječna  hvala i slava. 
Slava!» 
 
U nastavku moli  tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku 

vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 22. sjednici Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan 
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan (O) 
4. ANA MATIKA ŠETIĆ HDZ   
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5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan 
    
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU Odsutna  (O)  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvr. d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht Odsutna(O)
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Furia Radina 
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS   
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS Odsutna (O) 
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP Odsutan (O) 
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za proračun i financije Istarske županije 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu Istarske županije,  
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu i kulturu  Istarske županije,  
Dr.  ROMANITA ROJNIĆ, pročelnik Upravnog odjela za zdravstvo, i socijalnu  skrb Istarske 
županije,   
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DESA  SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu  i područnu (regionalnu)  
samoupravu  Istrske županije, 
DENIS IVOŠEVIĆ, Pročelnik Upravnog odjela za turizam Istarske županije,  
INGRID PALJAR, ravnateljica Zavoda za prostorno planiranje Istarske županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član  Poglavarstva zadužen za  prostorno  planiranje i zaštitu okoliša,  
ORIANO OTOČAN, član Poglavarstva zadužen za međunarodnu suradnju,  
LUCIJA  DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena  za  kulturu i  školstvo, 
MIODRAG ČERINA, pročelnik Kabineta župana Istarske županije. 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, prozivkom je utvrdio  da na početku   22. sjednice 
Skupštine Istarske županije prisustvuje 30 (a  nakon utvrđivanja dnevnog reda po dolasku 
Marina Roce i  Oriana Bulića )  32 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa Skupština ima kvorum i 
može pravovaljano raditi i donositi odluke.  
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog reda 22. sjednice Skupštine Istarske 
županije. 
 Prijedlog  dnevnog reda od 7  točaka vijećnici su dobili   poštom.  
 Pisanih  zahtjeva za nadopunu dnevnog red  nije primio. 
 U uvodu  je odmah zamolio za određene preinake. 
  Tako kod  točke  4. dnevnog  reda  - Prijedlog  Proračuna Istarske županije  za  2007. 
godinu treba dodati riječi «prvo  čitanje». 
 Izvinjava se vijećnicima što je došlo do tehničke omaške prilikom  slanja poziva za 
sjednicu, što je ispušteno staviti  napomena da se radi o prvom čitanju . 
 Zatim je zamolio za razumijevanje za molbu Mladena Dušmana, da zbog 
zdravstvenih  problema  u obitelji, u pitanju je zdravstveni problem njegove majke, da 
njegove dvije točke Ad – 5 i)  Program rada  Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 
Istarske županije i  točku  6.  Prijedlog  Zaključka o utvrđivanju Prijedloga  Programa javnih 
potreba u  kulturi Istarske županije, budu  razmatrane nakon točke  4. Prijedlog Proračuna 
Istarske županije za  2007. godinu, čime se Skupština suglasila. 
 Zatim otvara  raspravu po prijedlogu dnevnoga reda. 
 Pošto se nitko ne javlja s prijedlogom  zaključuje raspravu po prijedlogu  dnevnog 
reda  i daje  na glasanje utvrđivanje dnevnog reda od  7 točaka kako je predložen u pisanom 
materijalu, uz  predložene izmjene, te nakon glasovanja  utvrđuje  da je za 22. sjednicu  
Skupštine Istarske županije sa 30 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV», utvrđen  slijedeći 
 
    D N E V N I R E D : 
 

1.  
a) Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 20. sjednice  Skupštine Istarske županije, 
b) Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 21. sjednice  Skupštine Istarske županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Izmjene i dopune Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije, 
4. Prijedlog  Proračuna  Istarske županije za  2007. godinu, prvo  čitanje 
5. 

a) Prijedlog  Programa rada Stručne službe  za poslove  Skupštine i  
Poglavarstvo, 

b) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za  lokalnu  i područnu  
(regionalnu) samoupravu  Istarske županije za  2007. godinu, 

c) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za proračun i financije  Istarske 
županije 

d) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela z a održivi razvoj  Istarske županije 
za  2007. godinu. 

e) Prijedlog programa  rada  Upravnog odjela za  turizam Istarske  županije za  
2007. godinu, 

f) Prijedlog Programa rada  Zavoda za prostorno  uređenje Istarske županije  za  
2007. godinu, 
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g)   
• Prijedlog Programa rada Upravnog odjela  za  poljoprivredu, šumarstvo, 

lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za  2007. godinu, 
• Plan prihoda i  rashoda  Posebnog računa Županijskog poglavarstva 

«Fond za  razvoj  poljoprivrede  i agroturizma Iste» za  2007. godinu,   
h) Prijedlog Programa  rada Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu skrb 

Istarske, 
i)  Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i  sport 

Istarske županije    za  2007. godinu, 
j)  Prijedlog Programa rada  Upravnog odjel a za 2007. godinu , 
k) Prijedlog Programa rada  Kabinet župana Istarske županije za  2007. godinu,   

6.   Prijedlog Zaključka o utvrđivanju  Prijedloga  Programa javnih   potreba u kulturi Istarske 
      županije za  2007. godinu 
7.  Prijedlog Odluke o  uvođenju   posebne naknade  za sufinanciranje izgradnje  Sustava 
     javne odvodnje  i zaštite  voda Istarske županije 
xxx 
 AD – 1 

          a)  VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  20. SJEDNICE 
                            SKUPŠTINE ISTRSKE ŽUPANIJE 

         b)   VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  20. SJEDNICE 
                            SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

Skraćeni zapisnik sa 20 i  21. sjednice vijećnici su  dobili  poštom. 
U Skraćenom zapisniku  sa 21. sjednice  Serđo Rigo nije evidentiran, a prisustvovao 

je sjednici, pa pošto se zna da je  Serđo Rigo bio  pristan sjednici, treba  izvršiti ispravak i to 
konstatirti  u skraćenom zapisniku. 

Pošto nije bilo drugih primjedbi predsjednik  ANTON PERUŠKO zaključuje  raspravu i 
daje na glasanje prihvaćanje skraćenog zapisnika sa  20. i 21. sjednice  Skupštine Istarske  
županije, uz nadopunu koju je dao,  da se  evidentira prisutnost  gospodina Serđa Riga  na 
21. sjenici Skupštine Istarske županije, te nakon  glasovanja utvrđuje da je Skupština sa 30 
glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila 
 

   SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

a) sa 20. sjednice Skupštine Istarske županije održane 24. rujna 2006. godine 
b) sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije održane 9. listopada 2006. godine 

 
 AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 

  
Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se : Fabio Jeličić, Klara Grahovac, Lino 

Dobrila, Silvano Hrelja, Vladimir Gašparini, Josip Anton Rupnik, Lino Roša, Damir Radnić,  
Martin Matošević.  
 Pitanja su postavljena sistemom pozicija – opozicija. 
 U  skladu s odredbama Poslovnika vijećnici imaju pravo na dva vijećnička pitanja, 
koja moraju biti konkretna i  postavljena u roku od  2 minute. 
 

FABIO JELIČIĆ :  
 Poštovane kolege, gospodine predsjedniče, uvaženi gosti, dobar večer 
 Moje pitanje  se odnosi na  buduće aktivnosti odnosno  na stanje projekta plinofikacije 
naše  županije. Naime, pratili smo  u dnevnom tisku i na televiziji, da je otvoren plinovod  
Pula – Karlovac, što je sigurno jedan od  kapitalnih infrastrukturalnih objekata , ne samo 
Istre, nego i  Hrvatske. Međutim, u sadašnjoj fazi razvoja plinovod donosi veću korist, da tako 
kažem ili neposrednu korist,  petrokemiji u Kutini, nego samom gospodarstvu i  žiteljima u 
Istarskoj  županiji. 
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 Stoga moje je pitanje gospodinu  županu,  kao sigurno jednome od  upućenijih u cijeli  
projekta : 

- da li  nastavak projekta  plinovoda  Pula – Umag , odnosno kraka Pula Umag,  ide 
uobičajenom dinamikom, 

-  kada  će krak plinovoda Pula - Umag  biti gotov, 
- da li je  izvođenje radova u skladu s projektima ili će se na njegovoj  realizaciji 

raditi  prije  roka.  
 I drugo, neposredno vezano  za to, kao savjesni  vijećnik,  dakle,  da ne ispadne  da 
se  zauzimam samo  za moje  rodno mjesto Umag, postavljam pitanje vezano za  stanje 
rješenja plinofikacije u Puli odnosno društvenog ugovora  zajedničkog projekta  Grada Pule, 
županije i INE oko  Pulske plinare. 

  Kao  županija izdvojili smo sredstva iz Proračuna za ovu godinu, a vidimo da je u  
Nacrtu Proračuna to predviđeno i za iduću godinu, pa me zanima : 

- stanje  projekta,  
- da li njegova  realizacije ide  nekom svojom dinamikom i 
-  kada će Pulska plinara d.o.o.  ući u cjeli taj projekt. 

 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolega vijećnik. 
 Riječ ima  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovane dame i gospodo, signore  e signori ! 
 Dozvolite mi da vas najprije sve najsrdačnije pozdravim u ime Poglavarstva Istarske  
županije i da zaželim dobar rad današnjoj dosta važnoj sjednici vezano za prvo  čitanje 
Prijedloga  Proračuna Istarske  županije za  2007. godinu, pa i ostale točke  dnevnog reda. 
 Vezano za pitanje  gospodina vijećnika Fabia Jeličića, reći  ću da je, nakon puštanja u 
rad  plinovoda Pula – Karlovac, na redu izgradnja plinovoda Pula – Umag ili bolje reći 
Vodnjan - Umag, jer je, kao što znamo, RMS,  pomaknuta  s  Općine Fažana na područje  
Grada Vodnjana, i to u industrijsku zonu, poslovnom parku, Tison, i  odatle plinovod ide  
prema Umagu i  Puli. Tako se može očekivati  da  će vrlo brzo  stanovnici Pule odnosno prije 
svega  veliki potrošači plina u Puli, dobiti plin , a da će   izgradnja plinovoda Vodnjan – Umag  
krenuti iduće godine odnosno da  ćemo,  mi  računamo, negdje  do  2009.  godine uspjeti 
doći sa plinom  do naših priobalnih gradova, do Labina. Baš smo danas  razmatrali  
mogućnost  dolaska plina do Pazina jednim novim putem iz  Pićna, od buduće tvornice 
Rokwoola  do  Pazina. 
 To su elementi o kojima mogu u ovom trenutku govoriti, a realnost  dolaska plina u  
Pulu je relativno  brza, za godinu i pol dana otprilike, a 2009. godine će plin  doći i u druge 
gradove u Istri. 
 Naše  učešće u svemu tome je slijedeće. 
 Istarska  županija je i temeljem vaše podrške odlučila da sudjeluje u plinofikaciji Istre 
na način da , ne samo svojom odlukom, koja je odluka Poglavarstva Istarske županije, i u 
našoj je ingerenciji, da da'  Plinari  d.o.o. Pula  koncesiju na  distribuciju plina na području  
Južne Istre, i već  smo se odlučili  da uđemo u partnerski  odnos  zajedno sa Gradom Pulom 
i  sa INA d.d. Zagreb, imamo zajedničku  tvrtku Plinara  d.o.o. Pula, koja će, ako  bude  
sposobna i ako dobije koncesiju za  druge dijelove  Istre, plinoficirati i druge dijelove Istre 
kada natječaj bude objavljen. 

 U ovom  trenutku smo  u izradi  elaborata u suradnji  sa Institutom Hrvoje  Požar iz 
Zagreba, koji radi elaborat  vezano za  plinofikaciju  ostalih gradova  Istre. Kada to bude 
gotovo, dokumentaciju ćemo  dati na  natječaj i  vidjeti tko  će biti koncesionar  odnosno 
distributer plina u  drugim dijelovima Istre. 
Ne tajim, moram  reći  da Plinaru d.o.o. Pula  vidimo kao logičnog distributera i  kao partnera  
u budućem poslu, jer mislimo  da su Grad Pula i INA  d.d. ozbiljni partneri u tom poslu, 
vrijednoga  više desetak milijuna €. Dakle,  trebat će vrlo puno  tehničko  tehnološkog, ali i 
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ekonomsko  financijskog i marketinškoga znanja, jer  nije problem  dovesti plin u Umag ili  
drugdje, nego je uvijek, ja to tvrdim, kao  ekonomista, oprostite na nekakvoj profesionalnoj  
orijentaciji, da je problem naći kvalitetno  tržište, koje  će primiti i prihvatiti   plin, kao što se 
očekuje da će to biti s jedne strane industrijski pogoni, a naravno i  građani.  

Moramo izraditi što kvalitetniji projekt  da bi priključak za plin bio što jeftiniji za 
građane i da bi na taj način  ušli u još jedan veliki ekološki  projekt  naše županije, jer kao što 
znamo, naše je  Poglavarstvo zeleno Poglavarstvo, Poglavarstvo koje itekako brine  o 
okolišu i upravo je područje plinofikacije jedan od naših velikih aduta, gdje mislimo iskoristiti  
činjenicu da je  plin zdraviji , čistiji  i efikasniji energent, pa ćemo pokušat ga dovesti do  
naših  domaćinstava, do svih onih  građana koji  će ga htjeti koristiti, koji  će htjeti ga 
konzumirati.  
 Evo, zaključujem time što  najavljujem da intenzivno radimo  na  svim elementima tog 
programa i vjerujem u njegov uspjeh do kraja ovog  desetljeća. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu  županu. 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Idući je na redu gospodin  kolega vijećnik  Vladimir  Gašparini. 
  

VLADIMIR  GAŠPARINI :  
Gospodine predsjedavajući, zamjenici predsjednika,  gospodine župane, zamjenici  

župana, uvažene  kolegice i kolege  vijećnici ! 
 Imam jedno pitanje za  gospodina župana. 
- da li u  našoj  županiji pri Poglavarstvu, na čijem ste vi  čelu, postoji dugoročni 

plan razvoja sporta, 
-  ukoliko ne postoji. da li namjeravate nešto  učiniti i osmisliti plan razvoja  sporta u 

Istarskoj  županiji ? 
            Zašto postavljam takvo pitanje ? 

Smatram da u našoj  županiji   postoje  mnogi  razvojni projekti  i drugi planovi , pa  
isto tako mislim da bi naša županija  trebala imati jedan  projekt odnosno plan razvoja sporta. 
Svaki veći grad  razvija  sport. Pula,  ima nogomet, više   kluba sa okolnim općinama. Umag 
ima teniski turnir,  Poreč sada  rukomet, Rovinj se bavi veslanjem ili nečim drugim, Pazin  
ima biciklizam.  

Stoga  smatram da bi u našoj  županiji  trebala postojati jedna sportska  strategija, 
plan i program  razvoja  sporta. 

 Interesira me : 
- da li  kao  županija imamo ili   namjeravamo u dogledno vrijeme izraditi strategiju  

razvoja  sporta, plan i program razvoja  sporta u Istarskoj županiji za budućnost. 
Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala kolega Gašparini. 
Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 Gospodine vijećniče ! 
 Mislim da je pitanje vijećnika  Vladimira  Gašparinija  veoma zanimljivo pitanje. 

Vi znate da  izdvajamo vrlo  velika i ozbiljna sredstva  iz  našeg Proračuna za razvoj 
sporta, naravno, uvijek u mogućnostima  u kojima jesmo. To prvenstveno čine gradovi Istre i 
općine Istre. Imamo  izvanredno dobru suradnju  sa Savezom sportova  Istarske županije, 
koji ima, prije svega, zadatak  da  osmišljava  razne sportove  u Istri. Vi znate da, kao što je  
u mnogim  situacijama  slučaj, tako i u ovom, kada bismo samo mi to  radili da bi ispalo, što 
se  često čuje  takve priče, da se  politika  miješa u  sve i svašta, pa  da se miješa i u sport. 
Mišljenja smo da je  vrlo važno da upravo Savez sportova Istarske županije i drugi savezi 
sportova, imaju  svoju  autonomiju, mogućnost  vlastitog lociranja  sredstava, vlastite 
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procijene za koje klubove treba dati sredstva, više ili manje, jer  mislimo da oni ipak  znaju 
bolje nego što mogu ja to znati ili bilo  tko drugi od nas,  koji se objektivno manje  bavimo 
sportom i koji nismo toliko involvirani  kao  sportaši, treneri itd., u  spot.  Naša  suradnja ide u 
tom pravcu. 

Ako pogledate pažljivije Program  rada našeg Upravnog odjela, u sklopu kojega se 
bavimo sportom,  predvidjeli smo jednu tematsku sjednicu, na koju  ćemo pozvati sportaše , 
predstavnike Saveza sportova, neke klubove, vidjet ćemo , gdje nećemo mi raditi taj izbor, 
nego drugi i na taj način  još jednom dokazati  i pokazati koliko nam je stalo do razvoja  
sporta u  našoj  županiji. Imamo neke probleme infrastrukturnog karaktera. Na primjer 
nemamo kvalitetne bazene za one  sportaše koji trebaju koristiti bazene, na čemu se radi u 
suradnji sa gradovima. Očekujemo i  nadamo se  da će do izgradnje nekih  bazena u  Istri 
doći, i prvenstveno bih to podvukao, zbog potreba u Puli, ali i u dugim gradovima. Nažalost 
oslonjeni  smo na  relativno nekvalitetna rješenja u  ovom trenutku i svjesni smo toga  
problema za razvoj  sporta. 

Drugo je pitanje   financiranje profesionalnog nogometa.  
I odmah unaprijed kažem, znam da to  nije popularno za onoga koji govori to, naročito 

nije za mene, jer dok sada govorim kamere su upaljene, međutim  moramo ipak biti realni u 
tome da upravo trebamo razvijati sport za mlade  i da  želimo financirati sport za  mlade, za 
mlađe naraštaje, za amatere, za  neprofesionalce,  kao što to uostalom  radi i Savez  
sportova Istarske županije. 

Mi smo vrlo zainteresirani za  NK Pula odnosno za  NK Istru, jer znamo da mladi vole  
idole, vole one  koji su im na neki način  osobe za kojima idu. Nogometaši mogu biti jedni od 
tih i jesu jedni od tih, međutim želimo biti vrlo  oprezni u financiranju profesionalnog  sporta, 
naročito profesionalnog nogometa. Ne možemo dovesti u  bankrot bilo koji grad, a kamo li  
županiju, zbog  činjenice  da  treba milijune i milijune kuna za takav sport, naročito kada 
znamo da i mi, ja sam ovdje  vrlo jasan, mislimo  da bi ujedinjavanje  dva kluba u Puli bilo 
prvi korak ka ozbiljnom rješenju  problema  nogomet u Puli u ovom  trenutku. 

I do sada smo sufinancirali  prvoligaški sport, između ostalog i  nogometni prvoligaški 
sport, međutim  županija  ne može preuzeti na sebe svu odgovornost za to. To nije moguće 
zato što  želimo prvenstveno financirati aktivnosti za  mlade. Znate da imamo problem 
ovisnosti u  našoj  županiji, da postoji droga među mladima. Ako ništa  drugo, barem na taj  
način radimo neke projekte sprječavanja tog  najvećega zla koga imamo. Sport u tom 
kontekstu može pomoći, to je vrlo korisno. Zato  želimo kroz  razne naše mjere potpomagati 
upravo amaterski sport, masovni sport, sport za  mlade, i  ne samo za mlade, ali  
prvenstveno za mlade,  a za sve ovo  drugo  želimo da politike ima što manje prste u tome i 
da što više o tome  raspravljaju  i odlučuju stručnjaci kroz Savez sportova Istarske županije.   
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  kolege Jakovčiću. 
 Kolega Gašparini  zadovoljni odgovorom. 
 Hvala. 
 Idući je  kolega vijećnik Lino Dobrila. 
 

LINO DOBRILA : 
 Gospodine predsjedniče,  gospodine župane, kolegice i kolege vijećnici, dobar večer 
svima ! 
 Imam dva pitanja za gospodina župana. 
 Prvo pitanje. 
   Odnosi  na  pitanje subvencije  sadnog  materijala, koji su do sada subvencionirale 
općina i gradovi. Do sada , kao što vam je poznato, gradovi  su subvencionirali sadni 
materijal sa  30 %, a općine sa 50 %, siromašnije općine. 
 Priča se da bi se ta  subvencija  umanjila, da bi se za općine  svela na  30  %, kao što 
je i za gradove,  pa me interesira: 

- da li  to što se priča stoji ili 
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- se u tom pravcu  razmišlja  s obzirom da su sada  u izradi općinski i  gradski 
proračuni, pa bi općine i gradovi  to trebali znati da bi mogli  to pitanje regulirati 
kod sebe. 

 Drugo pitanje. 
 Interesira  me : da li  je moguće, s obzirom da je sada  u projektiranju drugi krak 
Istarskog ipsilona na području općine Vižinada prema Općini - Labinci – Kaštelir,  na izlazu  
na  županijsku cestu  Kufci – Vižinada, izvesti izlaz koga sada nema za to područje, znači  za 
područje Vižinaštine- Kaštelirštine i  sada nove Općine Tar prema Lanterni  odnosno prema 
moru.  
 U okviru toga : da li postoji  mogućnost  sanacije  ceste Kufci – Kaštelir – Vižinada. 
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
   

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Hvala lijepa  gospodine predsjedniče. 
 Poštovani vijećniče Dobrila, nije dobro biti nositelj loših vijesti , ali ponekada je to 
sudbina  u  životu, pa u ovom  trenutku moram reći da smo  prinuđeni zbog proračunskih  
sredstava, o kojima ćemo kasnije raspravljati, što ću pokušati obrazlagati i uvjeriti vas da 
prihvatite  ovakvu konstrukciju Proračuna, na ogovarajući način postupiti. 
 U nemogućnosti smo više da  pratimo  trend velikih  želja, potreba, ambicija i 
zahtjeva, za  kupnju  sadnog materijala. To je bio jedan od  najuspješnijih  programa 
Poglavarstva Istarske županije. Međutim, on se toliko razmnožio  da smo sada došli u 
situaciju  da praktički bismo trebali, 6, 7 milijuna kuna  predvidjeti  u Proračunu za  te 
potrebe, što bi, a poznate sve stavke Proračuna,  bila jedna nevjerojatna  cifra, jedan 
nevjerojatan iznos  u odnosu, na primjer, našeg sufinanciranja posebnih zona ili naše 
sufinanciranje jedinica lokalne samouprave itd. Upravo zbog toga smo  se  odlučili da 
pošaljemo jasnu poruku da jednu trećinu sadnog materijala sufinancira  županija, jednu  
trećinu općine i gradovi i  jedna trećina individualni poljoprivrednici ili seljaci, nazovimo to 
kako god  želimo, uglavnom  krajnji konzumenti. 
 Time stvaramo pretpostavku  da, istina Bog,  uložimo skoro  5 milijuna kuna , nešto 
malo manje, što je ponovno jedan od  najvećih pojedinačnih, ako  ne i  najveći pojedinačni 
program, u  Proračunu Istarske županije za slijedeću godinu. I  opet su to za nas, za naše 
mogućnosti, zaista  enormno velika sredstva. Mislimo  da ćemo na taj  način,  barem malo, 
moći  pratiti  trend zahtjeva za  sadnju, pogotovu  vinove loze, voćaka i  u zadnje vrijeme 
pogotovo maslina.  

To je  situacija u kojoj se nalazimo. Bilo  bi bolje kada bih mogao  reći da je drukčije, 
međutim,  ako zaista  želimo  da  trend bude takvog karaktera da se zaista  do ulaska  
Hrvatske u  EU,  i zbog toga,  ali i zbog dugih  razloga, što više toga posadi narednih 
nekoliko godina, molim da podržite ovakav pristup , jer mislimo da je realan, a vjerujem da će  
općine koje  će biti malo pogođene  time , vidjevši veliki interes svojih  građana i osoba koje  
žive u tim općinama, izaći nam u susret i pomoći nam da zatvorimo financijsku konstrukciju, 
jer ćemo inače  doći u situaciju da će  naš Proračun zaista biti  vrlo teško zatvoriti. 
 Na drugo vaše pitanje  u ovom trenutku  teško mogu odgovoriti pozitivno, jer nisam 
siguran da će buduća autocesta  imati još dodatnih izlaza:. Kako sada stvari stoje, još prije 
su nas upozoravali  da  Istarski ipsilon, kao buduća autocesta, ima  već puno izlaza,  na 
svakih nekoliko  kilometara, da je među većim  koncentracijama  izlazaka, ako ne i  najveća 
u  Europi.  

Slažem se sa vama da je  jak  argument, ne sama  činjenica,   da su tamo posebne 
općine,  već i  činjenica  da je tamo  relativno  blizu Lanterna i da bi to bio izlaz za  Lanternu, 
kao  jednog  većeg grada u Istri, pa ćemo probati našim  razgovorima   naći rješenje za to, ali  
u ovom  trenutku u prostornim planovima  nije predviđeno ovakvo rješenje. 
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 Što se obnove  ceste tiče o tome možemo  raspravljati onda kada ćemo raspravljati o 
Programu  gradnje i održavanja  cesta u Istarskoj  županiji.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala  županu.  
Kolega vijećnik zadovoljan. 
Idući je za postavljanje  vijećničkog pitanja  kolega vijećnik  Silvano  Hrelja. 
 
SILVANO  HRELJA : 
Gospodine predsjedniče, gospodo  potpredsjednici , kolegice i kolege ! 
Svoja pitanja ću  postaviti gospodinu  županu. 
Prvo pitanje. 
Vezano je  uz izgradnju tvornice kamene vune, i ako gospodin župan u ovom  

trenutku nema moguće odgovore, zamolit ću ga da mi dade pisani odgovor. 
Obrazložit ću zašto postavljam ovo pitanje. 
- Da li je izvršena  prenamjena državnog zemljišta  na kojem  se tvornica  kamene 

vune  Rokwool  gradi, što je  trebalo Ministarstvo poljoprivrede, 
- da li postoji suglasnost  Ministarstva zaštite okoliša i prostornog uređenja,  

obzirom da se Rokwool nalazi  između parka prirode Učka i zaštićenog područja 
Graćišće – Pićan.  

Ovo pitam zato  što me  na svakom koraku po Istri  vuku za rukav da potpišem 
peticiju  protiv  izgradnje  tvornice kamene vune. Ja bih to napravio kada  bih znao  da nešto 
nije u redu i zato to provjeravam.  

I drugi puta  pitam : 
-  zašto, na primjer, građanin Svetog Lovreča ne može graditi malo veći objekt, a 

kamo li industrijski objekt, jer navodno  smeta vizurama Poreča, pa bih volio znati  kakvi su to 
odnosi. 
 Pitanje na koje tražim konkretan odgovor, a na koje se već  dogovarali je : 

- kako napreduju i  koji su  rezultati pregovora  sa Rokwoolom oko formiranja klastera 
kamionskih prijevoznika u Istri. 
 Zahvaljujem. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolega Hrelja. 
 Odgovor  će dati  župan  gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Moram reći da sam  jedan od onih koji je bio  protiv izgradnje  Rokwoolove tvornice 

kamene vune u Potpićnu, iz  razloga koga s te naveli, a to je upravo  činjenica  da  svatko 
ima svoj senzibilitet za  pejsaž, jer  sam smatrao da  će dimnjak na tom području biti vizualna 
polucija za taj dio Istre. Međutim, ja sam samo  župan u ovoj  županiji i ništa više od toga .  

Kako je  program  Rokwoola zajednički program, kojega su razvijali prvenstveno  
Ministarstvo gospodarstva i Općina Pićan, nismo imali nikakvo moralno pravo, zbog 
impresija  o visini  dimnjaka,  zauzeti stav koji bi srušio taj projekt. Išli smo za time da  smo u 
nizu  navrata, ja sam u nizu navrata na sastancima, reći su  sasvim otvoreno, «provocirao» 
upravo  da  vidim te argumente. Nekorektno, nekolegijalno je od nekih naših kolega, koje 
sada  skupljaju peticije, što nisu  došli  i  pojavili se  na naš poziv u Upravni odjel za  zaštitu 
okoliša i prostorno  planiranje Istarske županije, gdje je sva  dokumentacija, gdje su  sve 
studije bile  na raspolaganju. Naša kolegica, gospođa Ljiljana Dravec, bila  je otvorena  i 
rekla je tim kolegama i kolegicama, koji sada   skupljaju potpise : «Možete doći subotom i 
nedjeljom od nula do  24,00 sata u naš Upravni odjel i sve  ćemo vam dati na  raspolaganje». 
Naravno, to nije bilo  važno!  Važno je sada kada  se nešto dešava , a ne u fazi kada se 
zaista nešto može učiniti i kada su se zaista  mogle  donositi odgovarajuće odluke, tada se 
nije htjelo sudjelovati u tome sa negativnim stavom, zašto ne. I ja sam osobno imao negativni 
stav, ali iz drugih  razloga, ali sam imao  negativan stav. 
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Međutim, danas imamo situaciju sakupljanja potpisa na jedan nekorektan, 
nekolegijalan  i krajnje politikantski način. Ja to  želim  jasno  reći, jer i mene ljudi zaustavljaju 
i pitaju što mislim o tome. Rekao sam što mislim. Mislim da je odluka Ministarstva 
gospodarstva, koje je poduprlo ovaj projekt, Ministarstvo zaštite okoliša, koje  je upoznato u 
cijelosti s ovim projektom, odluka  Općine Pićan da sudjeluje u tome i da  učini sve one 
korake  koje je u osnovi Općina  Pićan učinila, nešto što Istarska  županija nema pravo 
zabranjivati. I kada bi  praktički to bilo uništavajuće, opasno za Istru na način na  koji neki to 
interpretiraju,  ja bih prvi ustao protiv toga i  činio bih  sve da se tako nešto spriječi.  

Međutim,   ja sam, ponavljam, samo  župan, koji ima pravo  na  neke svoje  stavove 
izreći  i ovdje na ovoj Skupštini, a temelje odluke u ovom  slučaju  je donosila  Vlada 
odnosno Ministarstva u Vladi, koja su izašli u susret Rokwoolu u nekim elementima 
posebnoga  aranžmana dolaska u  Hrvatsku, jer kao što znate ili možda ne znate,  u igri su 
bili Slovenija,  Mađarska , Česka i  Slovačka, ako se  ne varam. Rokwool se odlučio zbog 
korektnosti poslovnog odnosa , kojeg su kolege iz Općine Pićan, Istarske razvojne agencije i  
iz Ministarstva gospodarstva i okoliša, pokazali,  doći u Hrvatsku. 

 Želim jasno i glasno  reći da sam bio u  Španjolskoj, jer sam ipak htio vidjeti što to 
dolazi u  naše dvorište, jer je ovo naša  hiža, ali ja sam ipak samo  primus  inter pares u  ovoj 
našoj kući. U Španjolskoj, sam prošlog ljeta bio u regiji  Navara. Moram reći da sam malo 
redimenzionirao  impresije  oko dimnjaka, koji nije više izgledao tako stravično,  a s druge  
strane tvornice, kao što sam naveo  u jednoj izjavi, dovoljno je  blizu,  radi se o  dimnjaku koji 
ima emisije, jedan od  najrenomiranijih  Španjolskih vinograda, proizvođača  vina. Nemam 
dokaza da tvornica   kamene  vune pomaže kvaliteti vina, to još uvijek nije utvrđeno , ali 
očito, prema ovome što se postiže u kvaliteti, koja  se  postiže u ovom dijelu, izgleda da to 
nema nikakve  veze s onim što se  u javnosti  želi stvoriti kao  problem. 

 S druge  strane dozvolite mi da vam oko  vašeg  drugog pitanja i oko detalja iz vašeg 
pitanja , pismeno odgovorim, jer u ovom  trenutku nisam spreman niti u mogućnosti to učiniti. 

Na klasteru prijevoznika se radi. Ima nekih poznatih problema od ranije, pitanje 
načina na koji će se rješavati takozvani  centovi. No, županija   ne sudjeluje u tome. U tome 
sudjeluju  poslovni subjekti  zajedno  s Gospodarskom komorom. Očekujem da ćemo i to 
pitanje  razriješiti.            
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu  županu.  
 Vijećnik  Hrelja, imate pravo  na minutu. 
 

SILVANO  HRELJA : 
Zahvaljujem gospodinu  županu  na pristupu i   veoma  iscrpnom odgovoru, koliko se 

u ovom trenutku može dati. Nadam se da će isto tako iscrpan biti i dogovoru u pisanom 
obliku. Zahvaljujem 
 

ANTON PERUŠKO  : 
 Hvala  vama. 
 Iduća je za postavljanje vijećničkog  pitanja kolegica  Klara Grahovac. 
 
  KLARA GRAHOVAC : 
 Poštovane dame i gospodo, cijenjene kolegice i kolege vijećnici ! 
 Prošli  tjedan, kao što  znamo iz medija, imamo saznanja da je u Anconi  zasjedala  
Skupština Jadranske  euroregije. 
 Jadranska  euroregija, kao moderni politički izraz europskog jedinstva, osnovana je  u 
Puli  30. lipnja , a formalno pravno registrirana  u rujnu mjescu ove godine. Jadranskom 
euroregiom u  prvoj  godini  njezina djelovanja predsjedava naš  župan Ivan Jakovčić. Stoga 
bih ga zamolila da  nas izvijesti o važnim odlukama koje su donijete u  Anconi, a neophodne  
su za funkcioniranje Jadranske  euroregije. 
 Hvala. 
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ANTON PERUŠKO : 
 Hvala vama kolegice . 
 Odgovor  će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Hvala  vam kolegice  Grahovac. 

Možda sam to mogao reći i  pod  prvom  točkom kada imam prvo iznijeti nešto o radu 
Poglavarstva i  uopće o radu izvršnih tijela.  

 Kolega Oriano Otočan i ja smo bili u  Anconi zajedno s timom naše županije. 
 U Anconi je izabran  Izvršni odbor  kao izvršno tijelo Skupštine Jadranske  euroregije 

i izabrane su odgovarajuće komisije. 
- Komisija  za  turizam i kulturu, kojoj  će predsjedavati  regija  Puglia,  ali  će 

potpredsjedničko mjesto pripasti  ponovno našoj Istarskoj županiji , 
- Komisija za rudarstvo, kojom će predsjedavati Zadarska  županija, 
- Komisija za  transport i infrastrukturu, kojom će predsjedavati Primorsko – 

Goranska  županija, 
- Komisija za zaštitu okoliša, kojoj  će predsjedavati Emilia  Romagna, 
- Komisija za  gospodarstvo,  kojom  će predsjedavati  regija  Fieri iz Albanije. 
Moram reći  da smo imali 16 članova  Skupštine odnosno  22 na samoj sjednici, jer 

Albanske  regije, osim jedne koja je zastupala  sve ostale, jer su imali   nacionalni praznik, 
nisu mogli doći. 

 Sa zadovoljstvom mogu konstatirati da  smo već u prvom naletu, kako  sada stvari 
stoje , dobili  1.300,000,00  € za  rad i  funkcioniranje  Jadranske  euroregije u prve dvije 
godine. Znači, za  2007. i  2008. godinu  članice  Jadranske  euroregije  će imati, uključujući  
Istarsku  županiju  i ostale talijanske regije, na raspolaganju ukupno 1.300.000,00  €, što je 
značajan novac za početak  rada ove   udruge  regija na Jadranu, a pripremamo se da 
kandidiramo i  naše programe u periodu   od  2007. do  2013. godine, kako bismo dugoročno 
i dugotrajno, do  2013. godine,  razriješili pitanje  funkcioniranja same  Jadranske  euroregije.  

Na to  će doći programi . Danas na Jadranu, samo na  INTERREGU, ima  nekih  400 
programa, koji su došli kao zahtjevi iz raznih regija  na Jadranu. Naravno,  neće se ih moći 
svih  400 financirati. Financirat će se ih  stotinjak, među kojima će biti nekoliko istarskih 
programa, kako sada  očekujemo. Jedan od tih je upravo Jadranska  euroregija. Mi  želimo i 
to postižemo  konsenzusom da će vjerojatno Jadranska  euroregija biti  na neki  način  jedna 
vrst političkog parlamenta regija  Jadrana, ali i sa ambicijom da odlučuje o raznim 
programima.  Hrvatskoj je vrlo bitno što će na primjer  Zadarska županija  predsjedavati 
Komisiji za ribarstvo. Neće biti  jedina koja  će odlučivati, ali znamo  da je problem  ribarstva  
značajan. 

 Na poziv ministra vanjskih poslova San Marino, kolega Oriano Otočan i ja, posjetili 
smo  Sam Marino, koji je izrazio želju  da sudjeluje u  radu Jadranske  euroregije. Moguće je 
da  će se i  San Marino uključiti, iskreno rečeno, vrlo mala državica , ali ipak kao ova članica 
u  rad Jadranske  euroregije. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  županu. 
 Kolegica  Grahovac zadovoljna odgovorom. 
 Hvala lijepa. 
 Idući je  na redu kolega  vijećnik  Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 Poštovani gospodine predsjedniče,  gospodine župane, kolegice i kolege i 
predstavnici medija! 
 Ja bih imao  dva pitanja, zapravo očitovanja, za  gospodina župana. 
 Prvo pitanje. 
 Molio bih da mi se odgovori da li će se  udruzi  EKOP ISTRA  refundirati troškovi  za 
njeno  poslovanje u istom iznosu  kao što su se do sada isplaćivala sredstva udruzi  BIO 
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ISTRA, jer se  do sada to nije  činilo udruzi  EKOP ISTRA. Ne samo  što se to nije  činilo, a 
nije  se ni odgovaralo na dostavljene  programe i projekte. Derogirale su se odluke  
Skupštine kako bi se diskvalificirala  udruga i cjelokupni program razvoja   EKO 
AGROTURIZMA u Istri. U Proračunu za  2007. godinu se ista priča ponavlja.  Tražim  
usmeno i pismeno očitovanje. 

Drugo pitanje. 
Prije nekoliko godina  smo zatražili da Istarska  županija  sukladno odluci  o  razvoju  

eko agroturizma u  našoj  županiji  sufinancira  troškove kontrole i certificiranja  ekološke 
poljoprivrede proizvodnje hrane u Istri, a  nažalost to nije učinjeno  i posljedice takvog 
ponašanja su vrlo  štetne za  gospodarstvo Istre. Mi na sve te zahtjeve nemamo  odgovora 
osim  jednom ste kazali na sjednici 1. kolovoza  prošle godine da to podržavate, a jednom  
ste kazali da je potrebno dostaviti programe, a niste informirali da se to ne čini  već nekoliko 
godina. Tako je lani  29. rujna  dostavljen isti takav zahtjev. 

 I na  to  tražim usmeno i pismeno očitovanje.    
 Na priču gospodina Silvana Hrelja od malo prije bih  samo dati komentar. Mi  Zeleni 

se ne bavimo politikom, nego istinskim  zelenim problemima, a svaki  vaš napad na Zelene  
opcije  nama  diže rejting. 

 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
Ovaj dodatni komentar sam dozvolio, ali  nemate na to pravo. Imate pravo na pitanja. 
 Izvolite   župan Jakovčić, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 Ekološka poljoprivreda je jedan od važnih elemenata iz programa rada Poglavarstva 
Istarske županije, što  želim ovdje  vrlo jasno potvrditi. Žao nam je što  nismo u  mogućnosti 
surađivati  sa EKOP ISTROM  iz  poznatih  razloga. Molim gospodina Rupnika da ne  
diskvalificira  Poglavarstvo  riječima kojima  to  čini . Ovo Poglavarstvo ima svoj dignitet. 
Mene možete ne voljeti, ali mislim da trebate poštivati činjenicu da su nas građani izabrali i  
da je vama čast da  sa ovakvim Poglavarstvom možete voditi dijalog, kojega vodite na 
nekorektan način.  

Kada nam vi donesete jasan dokaz  da EKOP ISTRA ima  račun koji nije  blokiran, 
koji  je deblokiran, dakle, s kojim se može normalno poslovati, vjerujem da će Istarska  
županija, Poglavarstvo i Skupština Istarske županije, prihvatiti mogućnost  da surađujemo sa  
EKOP ISTRA. Međutim, dok god  ne znamo kamo  će ići novac, koji  će vam eventualno biti 
dostavljen, dozvolite mi da zbog  savjesti, zbog odgovornosti prema  građanima ,  koji smo 
od njih izabrani, i saznanja kojih imamo  da EKOP ISTRA ima blokiran račun, da se ne može 
poslovati sa EKO  ISTRA na taj način, molim vas da ovoj Skupštini donesete suprotne 
dokaze, i kada ih donesete, a to niste učinili zadnjih godinu i pol dana, onda ćemo  vrlo  rado 
otvoriti raspravu na koji  način vam pomoći, jer mislimo da i vi radite  svoj posao ili  ga želite 
raditi na način da pomognete  onima  s kojim surađujete. Ni to cijenimo i poštujemo, pa vas  
molim  da i vi isto tako cijenite i poštujete ono što mi radimo. 
 S  druge strane, koristim priliku , kada je već ta tema načeta, da pozovem sve one 
koji se zaista žele baviti ekološkom poljoprivredom, koji  žele certificirati svoje proizvode, da 
to učine. Mogu se  javiti  direktno u Upravni odjel za poljoprivredu, a mogu  se javiti i u 
Kabinet župana ili preko Bio Istre, koja  nema  blokiran račun, s kojom se može normalno 
raditi. Mi  ćemo vrlo rado, dapače, koristim priliku, pozvat ćemo ako treba i putem novina sve 
one koji zaista žele iskreno raditi na ekološkoj poljoprivredi, na način da rade tako  da  se to 
ne koristi u političke svrhe, nego  zaista u korist ekološke poljoprivrede. BIO ISTRA , Upravni 
odjel za poljoprivredu i Kabinet župana, u cijelosti su otvoreni za razgovor sa svakim 
poljoprivrednikom koji  želi certifikat. Pomoći  ćemo  mu, verificirat ćemo mu  certifikat, a 
pomoći  ćemo mu i kroz  Fond za  poljoprivredu za dobivanje povoljnijih kredita . Sve ćemo 
učiniti za  ekološku poljoprivredu u Istri, jer mislimo da je to jedan od dobrih puteva  razvoja 
Istre.  
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ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  županu. 
 Kolega vijećnik Rupnik imate pravo na minutu. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 Gospodine župane ! 
 Kada dajete informaciju javnosti budite toliko korektni pa govorite istinu.  
 Vi znate da udruga  EKOP ISTRA  već  8 godina daje   vašem nadležnom Upravnom 
odjelu programe. Udruga je faktički do sada dva puta dobila odgovore, ali  negativne. Nakon 
pola godine je napisana izjava  da  je Proračun prihvaćen, ali bez  obrazloženja. I prošle 
godine, 29  rujna,  dobili ste program sa projektima , ali odgovor još nije stigao. 
 Hvala vam. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala vama. 
 U  funkciji predsjedavajućeg, na otvoreno pismom kojim se obratio  gospodin vijećnik 
Josip Anton Rupnik , dužan sam dati pojašnjenje. 
 Putem  tajnice  provjerit ću  da li  su  na sva postavljena  vijećnička dani odgovori.  
Moguće da je negdje  bilo i greške, pa na neko pitanje  nije odgovoreno. To  nas ne eskulpira 
od  odgovornosti. Međutim, i ovaj put molim gospodina Rupnika, to sam već učinio, obzirom 
da su mediji malo pogrešno prenijeli moju izjavu,  moram pojasniti izjavu koju sam dao kao 
odgovorna osoba, na otvoreno pitanje da komunikacija sa nadležnim Upravnim odjelom ne 
postoji. Moram reći  da je sa strane resornog pročelnika  iskazana želja i volja  za suradnju i 
za  razgovor  sa vama gospodine vijećnik,  kao predsjednikom spomenute udruge. Ja  sam 
vas molio, kao čovjek čovjeka, i sugerirao, da se nađemo i da porazgovaramo o problemima. 
Ukoliko postoji problem, postoji i njegovo rješenje. Župan i resorni pročelnik  za prekid 
komunikacije  nisu krivi. Vi  jednostavno ne prihvaćate moju sugestiju da se nađemo. Evo, ja 
mogu u funkciji predsjednika Skupštine Istarske županije,  biti nazočan tom sastanku. 
 Toliko  radi pojašnjenja. 
 Hvala. 
 Idući  je na redu  kolega vijećnik Lino Roša. 
 

LINO ROŠA : 
 Poštovani  gospodine predsjedniče,  zamjeniče predsjednika, župane, zamjenici  
župana, pročelnici, kolegice i kolege , gentile signore  e signori ! 
 Imam jedno pitanje i  jedan prijedlog. 
 Prvo pitanje je za  gospodina župana, možda čak i  bez obrazloženja. 

Interesira  me datum otvaranja Istarsko ipsilona  na relacija  Vodnjan – Pula.  
 Ako je točna informacija u  lokalnom glasilu, to je trebalo biti  29. listopada . Ne znam 
da li je to bila službena  informacija, ako nije , zašto nije otvoren odnosno kada  se planira 
otvaranje Istarskog ipsilona  na relaciji  Vodnjan – Pula. 
 I dugo pitanje odnosno prijedlog. 
 Aktualni je sada  mjesec borbe protiv ovisnosti. 

Mi smo, možda, u ovom  trenutku zakasnili na jednu  tematsku  raspravu u 11.ili 12. 
mjesec, ali predlažem da se  u slijedećih  90  dana ili  možda i kasnije, ako  ne i prije,  
provede tematska  rasprava o problemima problematike zlouporabe  droge. Dobio sam više 
od  10  % potpisa suglasnosti kolega  vijećnika za moj zahtjev, pa se zahvaljujem svima koji 
su  potpisali zahtjev za održavanjem tematske  sjednice  Županijske  skupštine Istarske 
županije.. 

Vezano za problematiku  ovisnosti o drogama , droga – ovisnik  sa podtočkama , ako 
je netko zainteresiran koje su to podtočke imam  kopije prijedloga, pa ih mogu  dostaviti.  

Evo, gospodine predsjedniče,  toliko.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolegi  Linu Roši. 
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 Riječ ima  gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Dionica  Vodnjan – Pula je praktički gotova. Uporabna dozvola  još nije izdana. 
Očekujem se iz dana u dan. Nikakav  fiksni datum nije utvrđen. Ima još nekih sitnih 
problema, ali u tehničkom  smislu  beznačajnih, pa  danas u ovom trenutku ne znam datum,  
međutim očekujemo  iz dana u dan  da će krak Istarskog ipsilona Vodnjan - Pula  biti pušten 
u promet , jer je ta  dionica  praktički gotova.     
 Znam  za  vašu inicijativu vezano  za  drugi dio pitanje. Mislimo  da je to dobra 
inicijativa, ma da mislim da bi bilo dobro, kako je problem ovisnosti jedna od  5 javno 
zdravstvenih problema Istarske  županije, da uz  ostala  4  javno zdravstvenih problema u 
Istarskoj županij, za koje  svake godine  praktički imamo  temu  i  raspravljamo  na Skupštini, 
a problem ovisnosti i borbe protiv  ovisnosti je jedan od tih   5 točaka, da imamo tematsku 
sjednicu o tim javno zdravstvenih  problema,  koji  su  : briga za  starije osobe, rak dojke, 
kardiovaskularne bolesti i problem kvalitete vode. Mislim da bi bilo  dobro  da  raspravimo 
problematiku koju ste predložili, ali da iskoristimo  temu da  raspravimo i o ostale  javno 
zdravstvene probleme.  

Ako  mislite da se trebamo posvetiti samo problemu ovisnosti, o tome imamo jako 
puno argumenata, Poglavarstvo Istarske županije je izradilo poseban  program borbe protiv 
ovisnosti, imamo  puno izvanrednih iskustava, pa  mislim da bi bilo dobro da javnosti još više 
pokažemo  s čime  smo  se bavili zadnjih nekoliko godina kada govorimo o borbi protiv 
ovisnosti. O tome ćemo se dogovoriti na klubovima vijećnika i  u suradnji s predsjednikom 
Skupštine Istarske županije.    
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Riječ ima kolega Lino  Roša. 
 

LINO ROŠA: 
Zahvaljujem na odgovoru  vezano za otvaranje kraka Istarskog ipsilona Vodnjan – 

Pula.Međutim,  vezano za tematsku  raspravu o problematiku ovisnosti  droge, smatram da 
bi bilo posebno važno da se ta tema posebno obradi, a ostale  4 točke zasebno.  
  

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

  Shodno Poslovniku razumio sam da će predsjednik Skupštine sazvati  tematsku 
sjednicu  kada to zatraži 10  vijećnika. Za tematsku sjednicu imamo  17 ili 18 potpisa 
vijećnika. Razumio sam gospodina župana da Poglavarstvo preuzima inicijativu, jer je to po 
Poslovniku moguće, dakle da inicijativu preuzima Poglavarstvo da pripremi materijale, jer je 
zato za iskazao spremnost gospodin župan. Možemo li to tako zaključiti ? 
 /L. Roša : Može/. 
 Hvala.  
 Riječ ima kolega vijećnik Damir Radnić. 
  

DAMIR  RADNIĆ : 
 Hvala lijepa. 
 Dobar večer  svima.  
 Bit ću  ekspeditivn  s obzirom na kratkoću vremena. 
 Dakle,  bit ću kratak osvrtom na dva  pitanja sa prošle  sjednice. 
 Iz  Bruxellesa sam, za divno  čudo, dobio  tri lista papira odgovora. Svi su vrlo, vrlo 
zanimljivi, iz kojih  sam vidio da nas Ured u  Bruxellesu košta stotinjak  € godišnje, i tako još 
neke  stvari. Vidio sam i to da  ta gospođa u Bruxellesu nikako nije zadovoljna  s odnosom 
županije prema  njoj, što me je jako  iznenadilo, tako da isčitavajući ove papire imam osjećaj  
da ona misli da je to zapravo nekakav  turistički ured u  Bruxellesu, valjda, posebne  vrste, s 
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obzirom  da i financiranje, navodno, ide loše, da informacije iz Iste, pogotovo ključne, prema  
Bruxellesu, idu   na neodgovarajući  način. Kažem, iznenađen sam.   
 Na ovo  drugo pitanje, dakle o načinu  na koji IDS i SDP-e misle, vrhuška IDS-a i  
SDP-ea, potrošiti   40  milijuna kuna za vatrogasna vozila, još nisam dobio odgovor. 

 A danas bih gospodinu  županu postavio dva ekološka pitanja. 
Zanima me :  
- koje je struke naš  župan, ako mi može odgovoriti.  
Koliko znam je  ekonomista. 
Ali, očigledno,  u  nastavku velikih događanja  u  našoj  županiji, od preseljenja 

Uljanika , prodaje  Areneturista, Barbarige, Dragonere itd., eto sada, bez  da se nas građane  
ove županije, vijećnike itd., pita, opet nekakve  velike izjave o LNG  terminalu, sporazumi 
između  županije i  Grada Pule o, molim vas lijepo, Županijskom regionalnom odlagalištu  
otpada u Puli.  

 Ja znam da vi župane   živite u Pazinu, a u Puli ste povremeno kada vam  vrijeme sa 
raznoraznih  putovanja  dozvoljava, ali da li vi znate da je naše odlagalište otpada u Puli, ako 
uzmemo veličinu  grada, danas skoro  u centru grada, da je pun i prepun otpadaka. 

/A. Peruško  : Pitanje kolega vijećniče. Još imate pola minute/. 
 Stići  ću postaviti pitanje ako me ne prekidate. 
 Molio bih i pitao bih vas : da li  konačno planirate pitati struku konačno u ovoj  našoj  
županiji za mišljenje prije nego što izađete  sa tako velikim izjavama, kao sa gotovim 
stvarima, kao to su LNG  terminal, tvornicom Rokwoola, regionalno  odlagalište otpada 
Kaštijun,  što smatram da je katastrofa za  Puležane i za ovu  županiju .  

I  bojim se da ovo što kažete «Zeleno Poglavarstvo», kako  stvari idu, da ćete biti 
uskoro «Crno Poglavarstvo», jer ćemo se crniti od prljavštine. 
 /A. Peruško : Molim vas kolega vijećniče, postavite konkretno pitanje, jer u suprotnom  
ću vas morati prekinuti. /. 
 Pitao sam, ali niste zapazili. 
 

ANTON  PERUŠKO : 
 Pitali ste puno toga. 
 Gospodine župane Jakovčiću, imate riječ.  
  

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Gospodine predsjedniče ! 
 Ja mislim da  trebamo biti tolerantni. Mogu  razumjeti  da po neki koriste ovu 
govornicu,  na mjestu  gdje mogu postaviti  dva pitanja, iznesu  30 ili  20 ocjena  svega i 
svačega, ali sam pažljivo  bilježio  što ste govori i  želim demantirati da se u  Bruxellesu  
troše stotine tisuća €. To što ste  rekli je nekorektno.  

/D. Radnić : To nisam rekao/. 
Ne, gospodine Radniću, budite ljubazni, ja sam vas pažljivo slušao, nisam  vas 

prekidao, nego sam bilježio «vaše  velike  misli» i te «velike misli»  želim sada na neki način, 
barem jednim dijelom, demantirati, onoliko koliko sam  to sposoban učiniti. 

Naš Ured u Bruxellesu troši  godišnje negdje oko  100.000,00 €. Trošit  će toliko i 
ubuduće, ako to  usvojimo u Proračunu. Mogu sa zadovoljstvom reći da očekujem da ćemo 
već nakon prve godine, u jednom programu, koga  smo bilateralno odradili sa  Flamanskom 
regijom,  vratiti tih  100.000,00 € u Istru kroz razne programe. 

 Za druge programe, koje sam prije spomenuo, nije isključivo zasluga Ureda u 
Bruxellesu, ali  je vrlo važna karika. Na primjer posao za dobivanje 1.300.000,00  € za 
Jadransku  euroregiju nije  odradio  posao samo naš Ured u  Bruxellesu, ali je bio vrlo važna 
karika, kao što je  vrlo  važna   karika i u mnogim drugim programima, koji  će iznositi više 
stotina tisuća, pa  možda i više  milijuna €, već iduće ili za dvije, tri  godine. 

 Želim vas obavijestiti da je  Osječko  Baranjska  županija kupila posebni prostor u  
Bruxellesu i  nude nam  ako hoćemo doći k njima. Mi nismo kupili prostor, nego smo ušli u  
suradnju sa  regijom  Friuli  Venezia  Giulia i u njihovoj kući uzeli jedan  vrlo  mali prostor, a 
Osječko  Baranjska  županija je kupila prostore. Smatrala je da je to njima bolja  varijanta. 
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Možda je boja. Međutim, mi  smo mislili  da na taj  način  štedimo i  želimo štedjeti, jer nismo 
dovoljno bogati.  

Drugo, želim nešto reći oko vatrogasnih vozila, koja ste  spomenuli. 
Da bih vam olakšao  sve  vaše kontinuirane rečenice oko vatrogasnih vozila,   

predložio sam našoj Vatrogasnoj zajednici da  angažira odvjetnika i da o tome  raspravljate 
sa odvjetnicima na za to meritornim mjestima. Vi niste  više koristili  samo  argumente,  
koristili ste , po  mojoj procijeni, moram  reći, i zato sam dao tu inicijativu, razne konstrukcije, 
uvrede, pa i obmane javnosti. Nadam se da ćete s odvjetnicima s kojima ćete dalje surađivati  
i  raspravljati po tom pitanju  na meritornim mjestima, utvrditi  zajedno s njima  odgovarajuću 
istinu. 

Što se tiče LNG terminala, to je danas nešto  što  će se neminovno  dogoditi na  
Sjevernom Jadranu , htjeli mi to ili ne htjeli. Tako danas od  15 projekata u Italiji Talijanska  
vlada  razmatra 5. Kao  član Zelenog Poglavarstva Istarske županije moram reći vrlo jasno  
da je to  velika opasnost za  Jadran, da je činjenica da je to nešto što  nije jednostavno 
progutati na Jadranu. Međutim, činjenica je da se to dešava i  činjenica je da Hrvatska vlada  
razmatra već  više  godina, desetak godina, izgradnju LNG  terminala na području Omišlja.  
Ponavljam, kao uvjereni  zeleni, željom za  zaštitom okoliša, smatram  i smatrao  sam  i 
smatrat ću i ubuduće  da sa ekološkog  stajališta je  apsolutno svejedno  da li  je LNG 
terminal u Omišlju ili u  Plominu. Dapače, čak i sa ekološkog stajališta bolje je da je u 
Plominu , a sa ekonomskog  stajališta, kao  župan Istarske županije, moram odgovorno  reći 
da ćemo zaista pokušati  dovesti LNG  terminal u Istru,  i  jednu od prvih podrški očekujem  
upravo  od Zelenih, od osoba koje  su u zelenim strankama,  nevladinim zelenim  udrugama, 
jer upravo su oni ti koji  su, između ostalog,  došli i kod mene, to mogu javno  reći, iz EKO 
KVARNERA, nevladine udruge, koja  se  posebno bori za  zelene i za  očuvanje okoliša i  
čestitali mi na inicijativi da se LNG iz  Omiša premjesti  u Plomin, a i Plomin je  na Kvarneru, 
kao što znamo, da ne bi ispalo da  ne znamo zemljopis. Prema tome svi su argumenti idu u 
korist  činjenice da  nam plin treba, da trebamo  što neovisni izvor energije i što  različitiji 
izvor  energije, osim ako se ne  želimo vratiti na stablo. Ako se  netko namjerava vratiti na  
stablo to je njegovo pravo, ali vjerujem da to nitko ne želi, da figurativno to kažem. Zato  smo 
zato  izašli sa inicijativom oko LNG upravo zbog toga što je  daleko veća opasnost  ako to 
bude u Omišlju, daleko više prednosti, ne samo materijalne,  nego upravo s ekološkog  
stajališta je ako  LNG dođe u Plomin, u zaljev, koji je, kao što znamo  već zatrovan.     
 U  Plominskom zaljevu bit će  LNG  terminal i još  jedna  termoelektrana. Da  će se 
graditi  TE Plomin III to svi znamo , jer nam struja jednostavno  treba, ali veliko je pitanje da li  
ćemo uspjeti u namjeri d  LNG  bude  na plin,  ako ne bude LNG  terminal u  Plominu. Poslao 
sam jasan  odgovor  HEP-u, uz konsultaciju s članovima Poglavarstva, da  TE Plomin III  na 
ugljen ne dolazi u obzir. Rekli smo da to nije  sukladno  s odlukom Sabora RH. Vjerujem da 
imamo  vašu podršku u tom smislu, ali  još  nema  formalnih zahtjeva koji bi  išli za tim da 
bismo sada morali  o tome raspravljati, već je to do sada  bilo pipanje pulsa. 
 Ali, što se  LNG terminala tiče, ponavljam,  mislimo da je dobro da dođe u Plomin, jer 
ćemo riješit , uvjeren sam , pitanje , ako ništa  drugo, da imamo  kombi  elektranu na plin i  
na ugljen, ali  ne samo na  ugljen , nego da imamo LNG sa velikim  ulaganjima u Istru. Jedna 
i druga ulaganja  su preko  milijardu  €, što znači da bismo u velikoj mjeri probleme 
Labinštine odnosno gotovo  sve probleme riješili, barem one koji su društvenog, socijalnog,  
ekonomskoga  i sličnog karaktera. Ali,  kako to nije problem samo  Labina i Labinštine, nego 
čitave Istre, jasno sam dao  do znanja  HEP-u i Vladi, da treba razgovarati o kompenzaciji   
najprije za Labinštinu, a onda i za ostale dijelove  Istre, jer je to ipak  projekt  u kojem prostor  
trpi, što  svi znam jako dobro. Da li  će Labinjani gledati LNG postrojenje  preko Kvarnera ili   
s druge  strane  brda, mislim da je  s ekološkog  stajališta apsolutno  svejedno, ali sa 
ekonomskog  stajališta  definitivno nije. 

I da dalje ne govorimo,  svi  ćete priznati i potvrditi, da nam je razvoj energije  
neophodan, da  struja  i sve ono što  je  vezano za potrošnju struje naprosto toliko raste da je 
plin u tom smislu definitivno najbolje  rješenje. 
 Na kraju i odgovor oko Kaštijuna.  
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 Zbog nesposobnosti  bivše pulske vlasti Pula nije  potegla  desetke milijuna kuna, 
koje su bile na  raspolaganju, ali Grad Pula  s  novim Poglavarstvom i novim sastavom 
Gradskog vijeća, koje je novo tek godinu i nešto dana,  ali s  agilnim  Gradonačelnikom 
Grada Pule, je  već do sada dogovorio oko 40 milijuna kuna koje će doći u Pulu za sanaciju  
Kaštijuna, što su prethodnici, očito, bili  nesposobni isposlovati i  dovesti u Pulu.  

S druge  strane  Istarska  županija i Grad  Pula potpisali su pismo  namjere o izgradnji  
Regionalnog  centra za  gospodarenje otpadom na način  da ćemo imati zajedničku tvrtku, 
naravno, pod uvjetom da  taj projekt  prihvatite, u kojem ćemo uložiti  dodatnih  20 milijuna 
kuna, koje smo već  dogovorili  sa  Fondom za  zaštitu okoliša i  energetsku učinkovitost, koji  
će tih  20 milijuna kuna  donirati Istarskoj  županiji,  kao  naš udio u budućoj tvrtki, sa plus 40 
milijuna kuna, koje  će Grad  Pula dobiti  i više desetak milijuna koje  će dobiti od  ostalih  
gradova za sanaciju postojećeg odlagališta. Dakle, imamo dobre preduvjete  da krenemo u 
ozbiljno rješavanje  najvećeg problema okoliša u Istri.  

Sanacija Kaštijuna  znači, prije svega, njegovo  radikalno smanjenje u odnosu na 
sadašnje i mogućnost  da  prihvati novi otpad, koji  će neminovno  negdje morati biti 
smješten. 

 Kaštijun će tehnološki biti kompletno opremljen sa suvremenom tehnologijom i  
naravno trebam reći, uostalom svi to znate, da nije  Jakovčić, IFD ili ne znam što ste  htjeli  
reći, izmislio  Kaštijun kao rRegionalni centar za  gospodarenje otpadom, već je to 
koordinirana politika do  europskih tijela  u suradnji s Ministarstvo  za zaštitom  okoliša, sa 
Vladom, sa europskim tijelima, Europskom  banko  će, vjerojatno, sudjelovati u tom projekt, i  
svih političkih struktura i stranaka, koje su sudjelovale u tome, i u donošenju Prostornog 
plana Istarske županije, na  čelu s predsjednikom vaše stranke, gospodin Lucianom  
Delbiancom,  gospodine Radniću. On  je  jedna od inicijatora  i prvih,  koji je upravo 
predlagao da Kaštijun  bude  Regionalni  centar odlagališta otpada. 

  Prema tome, nemojmo biti   kod eklatantnih tema licemjeran. Budimo  korektni. 
Znamo da je to jedino  kvalitetno rješenje i da treba uložiti sve da Kaštijun  bude  moderan, 
odlično opremljen i  u skladu sa svim standardima,  Regionalni centar za odlaganje otpada.      
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala županu. 
 Kolega  Radnić imate pravo  na minutu. 
 

DAMIR RADNIĆ : 
 Župan po običaju stavlja  čepiće u uši  kada ja govorim. To mi je jasno, ali  ne mogu 
mu pomoći. Gospođa iz  Bruxellesa kaže : »Glavni problem je, na koji moramo skrenuti  
pažnju, da je protok  informacija od baze  Istra prema  Uredu u  Bruxellesu ograničen». I 
čitav je niz  rečenica u tom  stilu. 
 Drugi veliki problem koji Ured ima odnosi se na financijsko poslovanje.  

Gospođa iz  Bruxellesa kaže : «U ovom segmentu  se, nažalost, posluje na temelju 
improvizacije». I opet čitav niz problema u tom smislu. Rekao sam  100.000,00, a točno  
110.000,00 € ili sada 900.000,00 kuna  godišnje košta Ured u Bruxellesu..   
 Veseli me da ćete angažirati odvjetnike da mi kažu  gdje ste potrošili  40 milijuna 
kuna više na vatrogasna  vozila, nego što je to normalno, s  obzirom da mi kreatori toga 
programa, Valter Drandić i Dino Kozlevac to nisu mogli  objasniti ni meni ni nikome drugome. 
 A što se tiče Kaštijuna, naravno da je  Delbianco to predlagao prije  10 godina. 
Vremena su se  promijenila. Najveće odlagalište otpada  u Istri  je usred grada Pule. Mi i  
naša djeca tamo  živimo. Za nas je u svakom  slučaju da Kaštijunu , ali ne proširenje, pa  
predlažem, s obzirom da kažete da  nismo konkretni, da Regionalno odlagalište otpada 
bude,  na primjer, u Svetom Jurju, pa da tako iskažete svoje domoljublje. /Žamor u  vijećnici . 
Auuuu/. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala.    
Ja sam tolerantan. 
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Kada u pitanju ima 30  tema, 30 potpitanja, onda  ima i  35 odgovora. To je  tkao. Ali, 
ja i to  toleriram. 

Hvala.  
Riječ ima  vijećnik Martin Matošević. 

 
MARTIN MATOŠEVIĆ : 

 Gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege ! 
 Želim postaviti dva pitanja gospodinu  županu. 
 Prvo pitanje. 
 Budući  da  BINA ISTRA još uvijek nije ispunila naš zahtjev koga smo ovdje u ovoj  
dvorani postavili da  postave žičanu ogradu na  zapadnom kraku Istarskog  ipsilona na  
potezu Kanfanar – Medaki, molio  bih da, ako je moguće, da se putem Poglavarstva 
Istarskežupanije  još  jednom zatraži od  BINE ISTRE da se to  napravi što je moguće prije.   
 Drugo pitanje. 
 Na zemljišnoj površini od oko preko 2  hektara,  koja se nalazi u blizini sela  Kloštar, 
iznad Limskog  fjorda, vlasnik zemljišta je iskrčio  šumu. Budući da nije poznata namjera  
vlasnika što  će dalje raditi, zamoljen sam  od građana Općine Svetog  Lovreča, da upitam 
gospodina  župana: da li  Županijska uprava ima kava  saznanja  u svezi sa devastiranjem 
navedenog lokaliteta zemljišta. 
 Hvala.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala  kolega vijećnik.  
Gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ :  
 Gospodine vijećniče,  predlažem da naš  Upravni odjel za održivi  razvoj  pošalje  

pismo  BINI ISTRI  i upozori na činjenicu da  ograde na nekim dijelovima ipsilona nisu 
propisno podignute i da ne postoje. Predlažem da  kolega Vedran Grubišić i kolega  Tulio 
Demetlika zajedno istraže taj problem i da vidimo o čemu  se radi i da nam pripreme 
odgovor. 

S druge  strane što se tiče «devastacije zemljišta», nisam siguran o čemu se  točno 
radi. 
Navodno, po onome što  sam  uspio  vidjeti, kada sam jedne noći onuda slučajno 

prošao, pa sam, nakon  napisa u novinama, pogledao o čemu  se radi. Radi se o krčenju 
vegetacije, koja je na tom području, ali  nemam  detaljnijih saznanja o tome. Mogu uzeti 
obvezu  i reći ako je nešto učinjeno protuzakonito, nepropisno i nešto što nije u skladu sa 
odlukama Natura Histricom, koja upravlja  zaštićenim krajolicima u Istarskoj  županiji, da ću 
na vašu inicijativu tražiti da  se  primjereno kazni  počinitelj, jer sigurno, ako je došlo do 
devastacije okoliša, da to neće proći nekažnjeno. Međutim, treba vidjeti  prema izjavi,  da li  
vlasnik tog zemljišta na tom području  želi  saditi  masline, ne znam  točno što je izjavio, šljive 
ili neku drugu kulturu, da li je to  sukladno propisima ili nije . 

Uzimam na sebe obvezu, gospodine vijećniče, da putem  NATURE HISTRICE i 
našeg člana Poglavarstva zadužen za zaštitu okoliša informiramo o tome.  

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala. 
 Vijećnik Matošević zadovoljan, 
 

AD – 3  IZMJENE I  DOPUNE POSLOVNIKA ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE 
              ISTARSKE  ŽUPANIJE ( Drugo  čitanje) 
 
Predsjednik  ANTON PERUŠKO podsjeća da je obavljeno prvo čitanje Izmjena i 

dopuna Poslovnika  Županijske skupštine Istarske županije, da je vođena opća i  konkretna  
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raspravu, da je  određen rok  za dostavu amandmana , da su pismene amandmane  dostavili  
4 vijećnika: Damir Radnić, Vladimir  Gašparini, Martin Matošević i  Fabio Jeličić. 

Vijećnici su na klupe dobili zapisnik  sa 10. sjednice  Odbora za Statut, Poslovnik i 
upravu Županijske  skupštine IŽ. Odbor za  Statut, Poslovnik i upravu  dobio je i izvod iz 
stenografskog zapisnika sa sjednice Županijske  skupštine, prvog  čitanja, koji je Odbor  
obradio, te se očitovao na podnijete amandmane, kojima je suglasno i Poglavarstvo Istarske 
županije.  

Moli  i sugerira da se ne vodi opća i političku  raspravu, koja je već apsolvirana kod  
prvog  čitanja., već da se rasprava usredotoči na  amandmane. 

Prema Poslovniku  amandmani koje je prihvatio matični Odbor i sa kojima je suglasno 
Poglavarstvo, postaju sastavni dio  prijedloga  Odluke, a  amandmani koji nisu  prihvaćeni, 
po proceduri će se  dati na glasanje, ukoliko predlagači  ne  odustanu od svojih prijedloga.  

Zatim su se za  raspravu po ovoj točki dnevnog reda javili: Oriano  Bulić, u ime Kluba 
vijećnika  ISDF-a, te za pojedinačnu  raspravu : Serđo Rigo, Martin Matošević, Vladimir  
Gašparini, Sandro Jurman. 
 

U  raspravi sudjeluju :ORIANO  BULIĆ, u ime  Kluba vijećnika  ISDF-a, koji se zalaže 
da ime novo formiranog Odbor  glasi :   
 «Odbor  antifašističkih  boraca NOR-a, dragovoljaca i  branitelja  domovinskog  
rata», te u pojedinačnoj  raspravi sudjeluju : SERĐO RIGO, koji predlaže da se u  članku  
34. b. izbriše  zadnja  rečenicu  «u Odboru najmanje  3 člana moraju biti izabrani iz 
redova pripadnika boraca NOR-a ili  branitelja  domovinskoga  rata «, ORIANO  BULIĆ, 
smatra da u svakom  slučaju treba unijeti  keks  «ukoliko ih nema u Skupštini», 
ANTON PERUŠKO , predlaže da se tekst spomenutog članka unesu  riječi «u pravilu», 
VLADIMIR  GAŠPARINI, zalaže se da Odbor nosi naziv ««Odbor  antifašističkih  boraca 
NOR-a, dragovoljaca i  branitelja  domovinskog  rata», ORIANO  BULIĆ, replika, 
SERĐO RIGO, rasprava, VLADIMIR GAŠPARINI , rasprava, ANTON PERUŠKO, sugerira 
vijećniku Vladimiru Gašpariniju odustajanje od  amandmana, MARTIN MATOŠEVIĆ, 
predlaže da se zadnji stav članka 34. b) u potpunosti izostavi, SANDRO JURMAN, u 
ime Kluba vijećnika  HSLS-a, HNS-a i Zelenih, naglašava  «s obzirom  da se iz  
zapisnika vidi da matični Odbor za Statut, Poslovnik i upravo nije podržao prijedlog  
da se rasprave ne skraćuju  odnosno da ostanu na 5 i  10 minuta, uvjet je Kluba  da 
podrži predložene Izmjene i dopune Poslovnika  Županijske skupštine Istarske 
županije da se kod glasanja o amandmanu  podrži prijedlog da se  rasprave ne 
skraćuju», AHMED MAKOTA, rasprava, ORIANO  BULIĆ, rasprava, VLADIMIR 
GAŠPARINI, rasprava, IVAN JAKOVČIĆ, predlaže da se  u članku  8. stavak  3. mijenja 
tako da  glasi :«U Odbor  se u  pravilu biraju  članovi Skupštine koji su  članovi udruga 
proizašlih iz  NOR-a i domovinskog  rata» i  da se prihvati amandman vijećnika Sandra 
Jurmana / Damira  Radnića) da  pojedinačna rasprava  traje  5 minuta, a rasprava 
klubova vijećnika 10 minuta, DAMIR RADNIĆ , ispravak krivog navoda « Amandan nije 
vijećnika Sandra Jurmana već  Damira  Radnića»,ORIANO BULIĆ , ispravak krivog 
navoda, «gospodin Vladimir  Gašparini nije zatražio da se glasa o njegovom 
amandmanu, jer ukoliko bi  došlo do  glasanja o njegovom amandmanu  ne bi se 
mogao prihvatiti konačni prijedlog Poslovnika» . Klub  ISDF-a će podržati predložene  
Izmjene i dopune Poslovnika  Županijske skupštine  Istarske  županije s tim da se 
doista  nastoji  naći  forma koja bi zadovoljila traženja  Kluba  u svezi  dragovoljaca 
domovinskog  rata,VLADIMIR GAŠPARINI, odustaje od amandmana. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, potom stavlja  na glasanje amandman  župana 
Ivana Jakovčića  da naziv Odbora glasi kako ga je utvrdio  Odbor za  Statut, Poslovnik i 
upravu s tim  da  se stavak  3. članka 8. mijenja i  glasi : «U Odbor  se u  pravilu biraju  
članovi Skupštine koji su  članovi udruga proizašlih iz  NOR-a i domovinskog  rata», te nakon 
glasovanja utvrđuje da je amandman  prihvaćen sa   30 glasova «ZA»,  bez glasova 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova.   

Zatim stavlja na glasanje amandman župana Ivana Jakovčića kojim se vrijeme 
rasprave za pojedinačnu  raspravu  vraća na 5 minuta i za raspravu u ime kluba vijećnika  na 
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10 minuta, te nakon glasovanja  utvrđuje da je za amandman glasovalo 11 vijećnika «ZA», a 
17 vijećnika  «PROTIV», pa amandman nije prihvaćen. 

Na traženje  Kluba  vijećnika  HSLS-a, HNS-a i Zelenih, predsjednik  ANTON 
PERUŠKO  određuje stanku  od  10 minuta. 

 
/STANKA OD  19,15 DP  19,25 SATI/ 
 

U nastavku sjednice SANDRO JURMAN, iznosi da Klub vijećnika HSLS-a, HNS-a i 
Zelenih  neće podržati prijedlog  cjelokupnog teksta  Izmjena i dopuna Poslovnika  s obzirom  
na nastalu situaciju  da  amandman župana Ivana Jakovčića nije prihvaćen. 

Pošto nije bilo više  drugih amandmana predsjednik  ANTON PERUŠKO  daje na 
glasanje kompletne  Izmjene i dopune  Poslovnika Županijske  skupštine Istarske županije u 
tekstu kako ga je utvrdio  matični Odbor za Statut, Poslovnik i uprave, sa usvojenim  
amandmanima, te nakon glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA»,  3 glasa 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

   
  IZMJENE I  DOPUNE 

 
Poslovnika Županijske  skupštine Istarske županije 

 Potom  SANDRO JURMAN,  ističe da s obzirom da nije prihvaćena inicijativa Kluba 
vijećnika HSLS-a, HNS-a i Zelenih, da  drže da je Klub u radu u  Županijskoj  skupštini uvijek 
bio korektan prema Skupštini Istarske županije, u znak prosvjeda napuštaju 22. sjednicu  
Županijske  skupštine. 

/Vijećnici  Kluba vijećnika HSLS-a, HNS-a i Zelenih   napušta sjenicu/. 
 

AD – 4 PRIJEDLOG  PRORAČUNA ISTARSKE  ŽUPANIJE ZA  2007. GODINU 
            ( Prvo čitanje) 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, ističe da prema odredbama Poslovnika koje se 
odnose  na  prvo čitanje prijedloga  Proračuna Istarske  županije  za  2007. godinu, da se 
utvrđuje da je rok za  podnošenje amandmana na prijedlog  Proračuna  Istarske  županije  za  
2007. godinu srijeda 29.011.2006. godine do  12,00sati,  da će se sjednica  Poglavarstva 
održati  u  četvrtaka, a naredna sjednica Skupštine Istarske županije, na kojoj će se glasali o 
amandmanima,  11.012.2006. godine, ponedjeljak.  Svi pristigli amandmani do tog roka bit 
će razmatrani. 

Raspravu o prijedlogu Proračuna Istarske županije za  2007. godinu održali su Odbor 
za  gospodarstvo, financije i proračun i Odbor za  društvene djelatnosti. 

Uvodno obrazloženje  za ovu točku dnevnoga  reda dao je IVAN JAKOVČIĆ, 
predsjednik Poglavarstva Istarske županije,  a podrobnije  obrazloženje  prijedloga 
Proračuna SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik Upravno odjela  za  financije i  proračun.  

 
 Potom je ORIANO BULIĆ,  u ime Kluba vijećnika  ISDF-a iznio  stav Kluba   u svezi 
novonastale situacije  nakon napuštanja dijela  opozicije  22. sjednice, da Klub vijećnika 
ISDF-a  podržava kolege iz opozicije koje su napustile sjednicu, ali da će zbog  važnosti 
teme vijećnici Kluba vijećnika  ISDF-a prisustvovat  raspravi, ali da neće sudjelovati u 
daljnjem odlučivanju do kraja  sjednice. 
 Zatim je u ime Odbora za  gospodarstvo, financije i proračun  FABIO  JELILIĆ, 
predsjednik Odbora , iznio  da   Odbor  podržava Prijedlog  Proračuna Istarske županije za  
2007. godinu, te predlaže Županijskoj  skupštini  da ga na sjednici  razmotri u prvom čitanju. 
 Za raspravu su se javili: Oriano Bulić, u ime Kluba vijećnika  ISDF-a, Petar Radić, u 
ime Kluba vijećnika  SDP-ea,  Oriana Lukić, u ime Kluba vijećnika  IDS-a,  Silvano  Hrelja, u 
ime kluba vijećnika  HSU-a. 
 U  raspravi sudjeluju : ORIANO  BULIĆ, u ime Kluba vijećnika ISDF-a, PETAR 
RADETIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-ea, ORIJANA  LUKIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-a, 
SILVANO  HRELJA, u ime Kluba vijećnika  HSU-a. 
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 Za pojedinačnu raspravu javili su se vijećnici : Martin Matošević, Oriano Bulić, Ana 
Matika Šetić, Vladimir Gašparini. 
 U  raspravi sudjeluju :MARTIN MATOŠEVIĆ , ORIANO  BULIĆ, ANA MATIKA 
ŠETIĆ, SILVANO  HRELJA, ispravak netočnog navoda Ane Matike  Šetić, VLADIMIR  
GAŠPARINI, IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na postavljena pitanja i  traženja. 

 
  Nakon toga  predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje  
slijedeći prijedlog  Zaključaka 

1. Prihvaća se  prijedlog Proračuna Istarske županije  za  2007. godinu, u prvom 
čitanju 

2. Amandmani na prijedlog  Proračuna Istarske županije za 2007. godinu dostavljaju 
se  službama  sa rokom 29.011.2007 godine, srijeda, do  12,00  sati. 

 
Nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 22 glasa «ZA», ni jednim glasom 

«PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM glasom slijedeći 
  
    Z A K L J U Č A K 

1. Prihvaća se  prijedlog Proračuna Istarske županije  za  2007. godinu, u prvom 
čitanju 

2. Amandmani na prijedlog  Proračuna  Istarske županije za  2007. godinu 
dostavljaju se  službama  sa rokom 29.011.2007 godine, srijeda, do  12,00  
sati. 

 
AD - 5. 

a) Prijedlog  Programa rada Stručne službe  za poslove  Skupštine i  
Poglavarstvo, 

b) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za  lokalnu  i područnu  
(regionalnu samoupravu  Istarske županije za  2007. godinu, 

c) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za proračun i financije  
Istarske županije 

d) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela z a održivi razvoj  Istarske 
županije za  2007. godinu, 

e) Prijedlog programa  rada  Upravnog odjela za  turizam Istarske  županije 
za  2007. godinu, 

f) Prijedlog Programa rada  Zavoda za prostorno  uređenje Istarske 
županije  za  2007. godinu, 

g)  
• Prijedlog Programa rada Upravnog odjela  za  poljoprivredu, 

šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za  
2007. godinu, 

• Plan prihoda i  rashoda  Posebnog računa Županijskog poglavarstva 
«Fond za  razvoj  poljoprivrede  i agroturizma Iste» za  2007. godinu,   

h) Prijedlog Programa  rada Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske, 

i)  Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i  
sport Istarske županije    za  2007. godinu, 

j)  Prijedlog Programa rada  Upravnog odjel a za 2007. godinu , 
k) Prijedlog Programa rada  Kabinet župana Istarske županije za  2007. 

godinu,   
 
Predsjednik ANTON PERUŠKO  ističe  da se u  ovoj točki  dnevnoga  reda radi o  

Programima određenih  upravnih  odjela i da je sukus tih Programa sadržan u  Prijedlogu   
Proračuna i da  svaki  ima  po jednu, jednu i pol ili dvije stranice, ključne elemente. No, kako 
se  praktično i teoretski može desiti da  Poglavarstvo  prihvati  pojedine amandmane,  što bi 
na neki način značilo i mijenjanje predloženih Programa,  čisto formalno, predlaže da se vodi 
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rasprava o svim točkama od  a) do k) i da se ne glasamo za svaki Program pojedinačno, 
nego  u paketu za sve točke, također u prvom čitanju, jer postoji teoretska mogućnost  da do 
drugog  čitanja dođe do promjena. 

Skupština je  prihvatila dati  prijedlog. 
 Zatim se prelazi  na raspravu  po točkama od  a)  do k).  
 
 AD – 5 a) Prijedlog  Programa rada Stručne službe  za poslove  Skupštine i 
                      Poglavarstvo 
 
 AD- 5 b) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za  lokalnu  i područnu 
                    (regionalnu samoupravu  Istarske županije za  2007. godinu, 

 
 AD – 5 c) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za proračun i financije 
                       Istarske županije 

 
 AD-5 d) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela za održivi 
                     razvoj Istarske županije za  2007. godinu, 
  

LINO DOBRILA, izvijestio je  Skupštinu da je Odbor za prostorno uređenje, zaštitu 
okoliša i  graditeljstvo Županijske  skupštine Istarske županije, raspravio  Program rada 
Upravnog odjela za održivi  razvoj za  2007. godinu i donio ZAKJUČAK: 

1. Podržava se  Program rada Upravnog odjela za održivi  razvoj za  2007. godinu  
2. Predlaže se Skupštini Istarske županije da obveže  Poglavarstvo Istarske 

županije da pokrene inicijativu  prema državnim  tijelima kako bi se građevinske  i  
lokacijske  dozvole izdavale u primjernom roku, odnosno  30 dana od  zaprimanja  
zahtjeva. 

 
 AD – 5 e) Prijedlog programa  rada  Upravnog odjela za  turizam Istarske 
                       županije za  2007. godinu 
 
 AD – 5 f) Prijedlog Programa rada  Zavoda za prostorno  uređenje Istarske 
                       županije  za  2007. godinu 

 
 AD – 5 g) 

• Prijedlog Programa rada Upravnog odjela  za  poljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za  2007. godinu, 

• Plan prihoda i  rashoda  Posebnog računa Županijskog poglavarstva 
«Fond za  razvoj  poljoprivrede  i agroturizma Iste» za  2007. godinu, 

 
AD – 5 h)  Prijedlog Programa  rada Upravnog odjela za  zdravstvo i  
                   socijalnu skrb Istarske, 
 
AD – 5 i) Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, 
                 kulturu i  sport Istarske županije    za  2007. godinu, 

            AD – 5 j) Prijedlog Programa rada  Upravnog odjela za talijansku nacionalnu 
                zajednicu i druge etničke  skupine Istarske županije za 2007. 
godinu 

 
 AD – 5 k) Prijedlog Programa rada  Kabinet župana Istarske županije 
                             za  2007. godinu,   
 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO  zaključuje  raspravu i daje na glasanje prijedlog  
svih Programa svrstanih pod točkom 5. a) do k), te nakon glasovanja utvrđuje da je  
Skupština   sa 21 glasom «ZA», bez glasova  «Protiv» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova,  
prihvatila u prvom čitanju : 
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a) Prijedlog  Programa rada Stručne službe  za poslove  Skupštine i  

Poglavarstvo, 
b) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za  lokalnu  i područnu  

(regionalnu samoupravu  Istarske županije za  2007. godinu, 
c) Prijedlog  Programa rada  Upravnog odjela za proračun i financije  

Istarske županije 
d) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela z a održivi razvoj  Istarske 

županije za  2007. godinu, 
e) Prijedlog programa  rada  Upravnog odjela za  turizam Istarske  županije 

za  2007. godinu, 
f) Prijedlog Programa rada  Zavoda za prostorno  uređenje Istarske 

županije  za  2007. godinu, 
g)  
• Prijedlog Programa rada Upravnog odjela  za  poljoprivredu, 

šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za  
2007. godinu, 

• Plan prihoda i  rashoda  Posebnog računa Županijskog poglavarstva 
«Fond za  razvoj  poljoprivrede  i agroturizma Iste» za  2007. godinu,   

h) Prijedlog Programa  rada Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske, 

i)  Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i  
sport Istarske županije    za  2007. godinu, 

j)  Prijedlog Programa rada  Upravnog odjel a za 2007. godinu , 
k) Prijedlog Programa rada  Kabinet župana Istarske županije za  2007. 

godinu,   
 

AD – 6 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU  PRIJEDLOGA 
             PROGRAMA JAVNIH POTREBA  U KULTURI  ISTARSKE 
            ŽUPANIJE ZA 2007. GODINU 
  
Raspravu o prijedlogu Zaključka o utvrđivanju  Prijedloga  Programa javnih   potreba 

u kulturi Istarske   županije za  2007. godinu obavio je matični Odbor za društvene 
djelatnosti. 
 U  raspravi po ovoj točki dnevnoga  reda sudjelovao je TEDI  CHIAVALON. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključujem raspravu i  daje na glasanje prijedlog  
Zaključka o financiranju Programa javnih  potreba u kulturi za  2007. godinu, te  nakon 
glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

   Z A K L J U Č A K 
 

o financiranju Programa javnih  potreba u kulturi za  2007. godinu 
 

AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O  UVOĐENJU  POSEBNE NAKNADE  ZA 
             SUFINANCIRANJE  IZGRADNJE  SUSTAVA JAVNE  ODVODNJE 
             I ZAŠTITE  VODA ISTARSKE  ŽUPANIJE 
 
Raspravu  po ovoj  točki dnevnog reda je održao matični Odbor  za  gospodarstvo, 

financije i proračun. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnoga  reda je   dao MILAN ANTOLOVIĆ. 
U  raspravi su  sudjelovali : ROMANO  ČERNJUL , LINO DOBRILA , MILAN 

ANTOLOVIĆ, odgovori na  postavljena pitanja. 
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Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje  Zaključak  
kojim se prihvaća Odluke o  uvođenju   posebne naknade  za sufinanciranje izgradnje  
Sustava javne odvodnje  i zaštite  voda Istarske županije, te nakon  glasovanja utvrđuje da je 
Skupština sa 22 gasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 

 
    O D L U K U   
 
o  uvođenju   posebne naknade  za sufinanciranje izgradnje  Sustava javne odvodnje  i 
zaštite  voda Istarske županije 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO,  zaključuje 22. sjednicu Skupštine Istarske  
županije i najavljuje narednu  sjednicu za  11.012.2006. godine  
 
 Sjednica je zaključena u  21,20 minuta. 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK SIŽ: 
 

IVAN KLARIĆ        ANTON PERUŠKO 
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